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Protokół nr XXXIX/21 

z XXXIX sesji Rady Miasta Zduńska Wola odbytej w dniu 30 września 2021 r.  

w godz. 9:00 – 16:30. 
 

Ustawowa liczba radnych   - 21 

Obecni na sesji radni     - 21 

(którzy, podpisali listę obecności) 

 

1. Wojciech Bladowski 

2. Milena Dutkiewicz 

3. Łukasz Gędek 

4. Łukasz Goldman 

5. Joanna Jarosławska 

6. Dariusz Kmiecik 

7. Renata Kosińska-Graf 

8. Jacek Krata 

9. Dariusz Kubiak 

10. Mariusz Kubiak 

11. Roman Kubiś 

12. Joanna Kucharska 

13. Damian Kunert 

14. Jarosław Kurzawa 

15. Marek Lewandowski 

16. Ewa Marszałek 

17. Piotr Pacelt 

18. Janusz Plajzer 

19. Tomasz Pohl 

20. Tomasz Siemienkowicz 

21. Jakub Trenkner 

 

W obradach sesji za pomocą środków porozumiewania się na odległość udział wzięli: 

Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Sekretarz 

Miasta Izabela Dobrowolska, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, Radca prawny Bartosz 

Marchel, dyrektorzy miejskich jednostek organizacyjnych, prezesi miejskich spółek 

komunalnych.  

 

 

Punkt 1  

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.     
 

XXXIX sesję Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner 

wypowiadając formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner stwierdził, że na sali jest obecnych  

20 radnych. Podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

 

            Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował wszystkie zgromadzone  

w zdalnym systemie obradowania na sesji osoby, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r. poz. 1372) obrady sesji są nagrywane 

i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  
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są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Miasta oraz 

w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Administratorem danych osobowych jest Prezydent 

Miasta Zduńska Wola.  Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na 

podstawie umowy powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji 

nagrań.  

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu 

sesji przechowuje się, co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej 

kadencji Rady Miasta.”. 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował wszystkie zgromadzone 

na sesji osoby, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2021 r. poz. 1372), obrady sesji są nagrywane i transmitowane  

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane  

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Miasta oraz w inny sposób 

zwyczajowo przyjęty. Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska 

Wola. Pełna informacja dotycząca ochrony danych i ich przetwarzania jest wywieszona  

na drzwiach wejściowych na salę obrad Rady Miasta.  

 Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie 

umowy powierzenia tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań. 

 Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu 

sesji przechowuje się co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej kadencji 

Rady Miasta.” 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poprosił radnych o zalogowanie  

się do systemu eSesja i zaznaczenie swojej obecności.  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wspomniał w kilku słowach zmarłego śp. 

Piotra Nowaka. 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż radni otrzymali 

proponowany porządek obrad drogą elektroniczną.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali: 

1) nowy projekt uchwały w sprawie obciążenia hipoteką umowną nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Zduńska Wola (druk nr 155/21 z dnia 27.09.2021 r.); 

2) dodatkowy materiał dot. syntetycznej analizy ekonomiczno-finansowej spółek prawa 

handlowego, w których Miasto Zduńska Wola ma 100% udziałów za okres 2020 roku 

tj. syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową działalności za 2020 rok – Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o. o. w Zduńskiej Woli.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali nową wersję projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 153/21 

z dnia 30.09.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner, zaproponował wprowadzenie  

do porządku obrad punktu 13a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
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obciążenia hipoteką umowną nieruchomości stanowiącej własność Miasta Zduńska Wola (druk 

nr 155/21 z dnia 27.09.2021 r.)”. 

 

Głosowanie w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 13a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie obciążenia hipoteką umowną nieruchomości stanowiącej własność Miasta Zduńska 

Wola (druk nr 155/21 z dnia 27.09.2021 r.)”. 

Wyniki głosowania                         

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19)                             

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)                                

Dariusz Kubiak                                                   

NIEOBECNI (1)                                 

Roman Kubiś 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował wprowadzenie  

do porządku obrad w punkcie 19 podpunktu e) w brzmieniu: „Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o. o. w Zduńskiej Woli”. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 19 podpunktu e) w brzmieniu: Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o. o. w Zduńskiej Woli. 

Wyniki głosowania                         

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20)                             

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz 

Kubiak, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner                                                

NIEOBECNI (1)                                 

Roman Kubiś 

Porządek obrad po zmianach 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XXXVIII sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 149/21 z dnia 21.09.2021 r.). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 150/21 z dnia 21.09.2021 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2021 r. (druk nr 151/21 z dnia 21.09.2021 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 152/21 z dnia 21.09.2021 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 153/21 z dnia 30.09.2021 r.). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

(druk nr 154/21 z dnia 21.09.2021 r.). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Zduńska Wola 

do zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego powołania Związku ZIT 

mającego na celu współpracę jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Sieradz-Zduńska Wola-Łask, służącą realizacji zadań w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (druk nr 147/21 z dnia 15.09.2021 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk nr 148/21 z dnia 16.09.2021 r.). 

13a.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obciążenia hipoteką umowną nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Zduńska Wola (druk nr 155/21 z dnia 27.09.2021 r.). 

14. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Zduńska Wola za pierwsze półrocze 

2021 r. wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

15. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Miejskiego Domu Kultury  

w Zduńskiej Woli. 

16. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej  

im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli. 

17. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Muzeum Historii Miasta Zduńska 

Wola. 

18. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli. 

19. Syntetyczna analiza ekonomiczno-finansowa spółek prawa handlowego, w których Miasto 

Zduńska Wola ma 100% udziałów za okres 2020 roku: 

a) Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

b) Miejskie Sieci Cieplne w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

c) Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli, 

d) Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

e) Towarzystwo Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o. o. w Zduńskiej 

Woli. 

20. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli za I półrocze 2021 r. 

21. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 

22. Sprawy różne. 
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23. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

24. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż protokół z XXXVIII 

sesji Rady Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz był udostępniony 

 w programie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący Rady 

Miasta Jakub Trenkner zwrócił się z zapytaniem czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie:  

przyjęcia protokołu z XXXVIII sesji Rady Miasta. 

Wyniki głosowania                         

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19)                             

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)                               

Renata Kosińska-Graf                               

NIEOBECNI (1)                                 

Roman Kubiś 

 Protokół został przyjęty. 

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Proponowany skład Komisji Uchwał: 

 

1) radna Milena Dutkiewicz; 

2) radna Renata Kosińska-Graf; 

3) radny Damian Kunert. 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania                         

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19)                             

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 
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Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, 

Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (2)                                 

Jacek Krata, Roman Kubiś 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż Przewodniczącą 

Komisji Uchwał została radna Milena Dutkiewicz. 

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie.  

 

  Nie zgłoszono wniosków obywatelskich. 

 

  Radny Dariusz Kmiecik podziękował za pomoc w organizacji i udział w Dniu Sąsiada 

organizowanym przez Wspólnotę Lokalna Osiedla Nowe Miasto.  

 

Punkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 149/21 z dnia 21.09.2021 r.). 

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu miasta środki w wysokości 71.400 zł przyznane z rezerwy części 

oświatowej subwencji ogólnej na finansowanie zajęć wspomagających uczniów w opanowaniu 

i utrwalaniu wiadomości i umiejętności z wybranych obowiązkowych zajęć edukacyjnych. 

Ponadto, zmniejsza się o kwotę 473.546 zł, dochody budżetu miasta dot. odpłatności za: 

1) wycieczki organizowane w szkołach – 32.546 zł; 

2) posiłki w stołówkach szkolnych – 318.000 zł; 

3) wycieczki organizowane w przedszkolach – 123.000 zł. 

 Wobec braku możliwości organizacji wycieczek w roku szkolnym 2020/2021  

i funkcjonowaniu szkół w trybie zdalnym, dyrektorzy placówek oświatowych dokonali analizy 

planów finansowych pod względem realizacji dochodów i złożyli wnioski o ich urealnienie. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Gędek, radny Damian Kunert. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Dyrektor Biura Edukacji, Sportu 

i Spraw Społecznych Katarzyna Chwiałkowska.  

  

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2021 r. 

(druk nr 149/21 z dnia 21.09.2021 r.).  

Wyniki głosowania                         

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20)                             

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz 

Kubiak, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner                                                

NIEOBECNI (1)                                 

Roman Kubiś                         

   Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIX/667/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

   

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 150/21 z dnia 21.09.2021 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu miasta środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19, w wysokości 

63.140 zł, z przeznaczeniem na: 

1) organizację transportu do punktów szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 oraz 

telefonicznego punktu zgłoszeń potrzeb transportowych – 12.308 zł; 

2) działania promocyjne, mające na celu zwiększenie liczby mieszkańców poddających się 

szczepieniu przeciw COVID – 19 – 20.000 zł; 

3) utworzenie punktu szczepień powszechnych – 5.000 zł; 

4) realizacja programu Wspieraj Seniora – 25.832 zł.   

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wzięli radny Łukasz Gędek.  

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

  

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2021 r. 

(druk nr 150/21 z dnia 21.09.2021 r.) 

   

Wyniki głosowania                         

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19)                             

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz 

Kubiak, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner                                                               

NIEOBECNI (2)                                 

Roman Kubiś, Marek Lewandowski                          

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIX/668/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 151/21 z dnia 21.09.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu miasta dochody w wysokości 89.438 zł z tytułu: 

1) dotacji z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na realizację zadania pn.: „Przebudowa 

przejścia dla pieszych przy Zespole Szkół im. Marii Grzegorzewskiej w Zduńskiej 

Woli” – 51.504 zł; 

2) dofinansowania ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego,  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 

2014-2020 (85%) oraz z budżetu państwa w ramach Kontraktu Terytorialnego (9,01%) 

– 37.934 zł.  

 

 Jednocześnie zwiększa się o kwotę 8.689 zł wydatki majątkowe budżetu miasta 

poprzez: 

 

1) zwiększenie o 105.000 zł planowanych wydatków zadania pn.: „Przebudowa  

ul. Olimpijskiej – etap”; 

2) zmniejszenie o 193.092 zł planowanych wydatków zadania pn.: „Budowa 

zintegrowanych węzłów multimodalnych wraz z budową i przebudową 

przystanków kolejowych na terenie województwa łódzkiego”; 

3) utworzenie zadania pn.: „Rozprowadzenie instalacji centralnego ogrzewania  

w lokalach mieszkalnych przy ul. 1-go Maja 8 i 12 oraz przy ul. Wojska Polskiego 

9 i 16” i zabezpieczenie na ten cel kwoty 96.781 zł. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 
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  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Gędek, radny Piotr Pacelt. 

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

  

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2021 r. 

(druk nr 151/21 z dnia 21.09.2021 r.) 

Wyniki głosowania                         

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19)                             

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz 

Kubiak, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner                                                               

NIEOBECNI (2)                                 

Roman Kubiś, Marek Lewandowski                       

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIX/669/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

 

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 152/21 z dnia 21.09.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

zwiększa o 300.000 zł kwotę dokapitalizowania w br. TBS „ZŁOTNICKI” sp. z o.o. 

Wzmocnienie finansowe umożliwi Spółce realizację zaplanowanych na br. zadań 

inwestycyjnych oraz przygotowanie kolejnych inwestycji do realizacji, głównie związanych 

 z wymianą źródeł ogrzewania w budynkach wielorodzinnych (np. Getta Żydowskiego 5 i 7, 

Plac Wolności 22, Juliusza 14, Łaska 24, Pomorska 5). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
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 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Gędek, radny Dariusz Kubiak, radny Dariusz 

Kmiecik, radny Janusz Plajzer, radny Damian Kunert, radny Mariusz Kubiak, radny Jacek 

Krata.  

  

 Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Prezydent Miasta 

Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem,  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2021 r. 

(druk nr 152/21 z dnia 21.09.2021 r.) 

   

Wyniki głosowania                         

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20)                             

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kubiak, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner                                                                                       

NIEOBECNI (1)                               

Dariusz Kmiecik                               

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIX/670/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

 

Punkt 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 153/21 z dnia 30.09.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż zmiana WPF polega na: 

1) wprowadzeniu do wykazu przedsięwzięcia pn.: „Opracowanie systemu zarządzania 

zielenią miejską”; 

2) zwiększeniu nakładów przedsięwzięcia pn.: „Budowa zintegrowanych węzłów 

multimodalnych wraz z budową przystanków kolejowych na terenie województwa 

łódzkiego” w związku z zawarciem przez Lidera (PKP S.A.) umowy  

na dofinansowanie projektu ze środków EFRR w ramach RPO WŁ.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 
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  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wziął radny Dariusz Kubiak. 

  

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem,  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 153/21 z dnia 21.09.2021 r.). 

Wyniki głosowania                         

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20)                             

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kubiak, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner                                                                                       

NIEOBECNI (1)                               

Dariusz Kmiecik    

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIX/671/21 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego  

do Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 154/21 z dnia 21.09.2021 r.). 

   

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

  W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Damian Kunert, radny Jacek 

Krata, Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner. 
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  Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego  

do Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 154/21 z dnia 21.09.2021 r.). 

Wyniki głosowania                         

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21)                             

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner                                                               

                                                       

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIX/672/21 w sprawie wniesienia wkładu 

pieniężnego do Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

   

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady po przerwie, stwierdzając 

kworum. 

 

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Zduńska 

Wola do zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego powołania Związku ZIT 

mającego na celu współpracę jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Sieradz-Zduńska Wola-Łask, służącą realizacji zadań w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (druk nr 147/21 z dnia 15.09.2021 r.). 

 

     Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

  W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radna Milena Dutkiewicz, radny 

Łukasz Gędek. 
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  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

  

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Zduńska Wola  

do zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego powołania Związku ZIT mającego 

na celu współpracę jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Sieradz-Zduńska Wola-Łask, służącą realizacji zadań w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych (druk nr 147/21 z dnia 15.09.2021 r.). 

Wyniki głosowania                         

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21)                             

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner  

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIX/673/21 w sprawie upoważnienia Prezydenta 

Miasta Zduńska Wola do zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego powołania 

Związku ZIT mającego na celu współpracę jednostek samorządu terytorialnego Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Sieradz-Zduńska Wola-Łask, służącą realizacji zadań w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk nr 148/21 z dnia 16.09.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że niniejszy projekt 

uchwały dotyczy ulicy Andrzeja Struga i Łódzkiej. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

  W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Łukasz Gędek, radny Piotr 

Pacelt, radny Damian Kunert. 
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  Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

  

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk nr 148/21 z dnia 16.09.2021 r.). 

Wyniki głosowania                         

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)                             

Wojciech Bladowski, Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, 

Damian Kunert, Janusz Plajzer 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIX/674/21 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola.  

Punkt 13a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obciążenia hipoteką umowną nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Zduńska Wola (druk nr 155/21 z dnia 27.09.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

  W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Damian Kunert. 

   

  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

  

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie obciążenia hipoteką umowną nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Zduńska Wola (druk nr 155/21 z dnia 27.09.2021 r.). 
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Wyniki głosowania                         

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19)                                             

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Dariusz Kubiak, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, 

Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Bladowski, Jacek Krata 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXIX/675/21 w sprawie obciążenia hipoteką 

umowną nieruchomości stanowiącej własność Miasta Zduńska Wola. 

Punkt 14 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Zduńska za pierwsze półrocze 2021 r. 

wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że radni otrzymali 

sprostowanie do informacji za pośrednictwem programu eSesja. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła informację bez uwag.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła informację bez uwag. 

  

 Dyskusji nie podjęto. 

 

 Rada Miasta przyjęła informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Zduńska  

za pierwsze półrocze 2021 r. wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej nie wnosząc uwag. 

 

Punkt 15 

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Miejskiego Domu Kultury  

w Zduńskiej Woli.          

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła informację bez uwag.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła informację bez uwag. 
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 W dyskusji udział wziął radny Dariusz Kubiak. 

  

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta przyjęła informację o przebiegu wykonania planu finansowego Miejskiego 

Domu Kultury w Zduńskiej Woli nie wnosząc uwag.      

 

Punkt 16 

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej 

im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli.  

   

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła informację bez uwag.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła informację bez uwag. 

  

            Dyskusji nie podjęto. 

 

 Rada Miasta przyjęła informację o przebiegu wykonania planu finansowego Miejskiej 

Biblioteki Publicznej im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli nie wnosząc uwag.   

 

Punkt 17 

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Muzeum Historii Miasta  

Zduńska Wola.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła informację bez uwag.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła informację bez uwag. 

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Damian Kunert, radny Jacek Krata, radny Łukasz 

Gędek, radny Tomasz Siemienkowicz. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Dyrektor Muzeum Historii 

Miasta Zduńska Wola Tomasz Polkowski. 

  

 Rada Miasta przyjęła informację o przebiegu wykonania planu finansowego Muzeum 

Historii Miasta Zduńska Wola nie wnosząc uwag. 
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Punkt 18 

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli. 

 
      Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła informację bez uwag.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła informację bez uwag. 

  

 W dyskusji udział wzięli radna Milena Dutkiewicz, radny Damian Kunert, radny Piotr 

Pacelt, radny Damian Kunert, radny Dariusz Kubiak, radny Tomasz Pohl, radny Mariusz 

Kubiak. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej 

Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli Maciej Milak, Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

   

 Rada Miasta przyjęła informację o przebiegu wykonania planu finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli nie 

wnosząc uwag.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił 15 minut przerwy w obradach. 

   

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady po przerwie, stwierdzając 

kworum. 

 

Punkt 19 

Syntetyczna analiza ekonomiczno-finansowa spółek prawa handlowego, w których 

Miasto Zduńska Wola ma 100% udziałów za okres 2020 roku: 

a) Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka  

z o.o., 

b) Miejskie Sieci Cieplne w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

c) Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli, 

d) Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli Spółka 

z o.o., 

e) Towarzystwo Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o. o.  

w Zduńskiej Woli. 

  

          a) Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka  

z o.o.,                  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 
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  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła informację bez uwag.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła informację bez uwag. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Janusz Plajzer, radny Łukasz 

Goldman, który zapytał m.in. od kiedy jest podpisana umowa z Kancelarią prawną Pani 

Magdaleny Szablewskiej-Gmerek, na jaki okres i na jaką kwotę. Prezydent Miasta Konrad 

Pokora powiedział, że nie wie czy informacja dotycząca kwoty na jaką ta umowa została 

zawarta nie stanowi tajemnicy handlowej. Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner 

powiedział, iż w zakresie kwoty na jaką została zawarta umowa, o ile będzie prawnie taka 

możliwość, Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli 

Spółka z o.o. może Panu radnemu udzielić informacji na piśmie. Prezes Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka z o.o. Radosław 

Tyrakowski odpowiadając na  część pytania radnego Łukasza Goldmana powiedział m.in., że 

umowa jest zawarta z ww. Kancelarią prawną od 1 marca 2021 r. i będzie finansowana  

z rekompensaty. Radny Łukasz Goldman odniósł się do sprawy Komisji, która została 

powołana, z uwagi na pisemne wystąpienie pracowników Spółki MPWiK.  Zastępca 

Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który jest członkiem tego zespołu, powiedział, że zespół 

został powołany zarządzeniem Prezesa Zarządu Spółki MPWiK, z którego wynika jak ma 

działać zespół, w jakim zakresie, i że działanie zespołu może być prowadzone na podstawie  

i w granicach prawa. Radny Łukasz Goldman poprosił o zarządzenie, na podstawie którego 

została powołana Komisja do zbadania sprawy poruszanej przez pracowników MPWiK. 

Radny Łukasz Goldman, zapytał  również o wzrost zatrudnienia  na pozostałych 

stanowiskach pracy  w stosunku do 2019 r. chodzi o 5 etatów.  

Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli 

Spółka z o.o. Radosław Tyrakowski  powiedział, że może Panu radnemu  w tej sprawie udzielić 

informacji na piśmie.  

  W dalszej części dyskusji udział wzięli: radny Damian Kunert, radny Jacek Krata, radny 

Łukasz Gędek, radny Piotr Pacelt, radny Tomasz Pohl. 

 

  Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej 

Woli Spółka z o.o. Radosław Tyrakowski, Główna Księgowa Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka z o.o. Alina Siwik, Dyrektor Centrum 

Rekreacyjno-Sportowego Relaks w Zduńskiej Woli Jolanta Zięba-Gzik. 

 

Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową Miejskiego 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka z o.o. nie wnosząc 

uwag. 

 

b) Miejskie Sieci Cieplne w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

 

            Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 
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  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła informację bez uwag.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła informację bez uwag. 

 

             W dyskusji udział wziął radny Łukasz Gędek.  

 

            Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Dyrektor Finansowy 

Miejskich Sieci Cieplnych w Zduńskiej Woli Spółka z o.o. Wojciech Gwoździk. 

 

Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową Miejskich Sieci 

Cieplnych w Zduńskiej Woli Spółka z o.o. nie wnosząc uwag. 

 

  c) Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli, 

 

                   Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła informację bez uwag.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła informację bez uwag. 

 

             W dyskusji udział wziął radny Dariusz Kmiecik. 

 

  Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Prezes Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli Michał Płatek, Prezydent 

Miasta Konrad Pokora. 

 

Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli nie wnosząc uwag. 

 

d) Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli  

Spółka z o.o.  

 

   Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

        Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła informację bez uwag.   

   

        Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła informację bez uwag. 
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             W dyskusji udział wzięli:, radny Jacek Krata, radny Piotr Pacelt, radny Dariusz 

Kmiecik, radny Dariusz Kubiak, radny Janusz Plajzer, Przewodniczący Rady Miasta Jakub 

Trenkner. 

 

Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej 

Woli Spółka z o.o. Paweł Kurzawski. 

 

Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli Spółka z o.o. nie wnosząc uwag. 

 

e) Towarzystwo Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o.  

w Zduńskiej Woli. 

 

   Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

        Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła informację bez uwag.   

   

        Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła informację bez uwag. 

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Piotr Pacelt, radny Łukasz Gędek, który zapytał, ile na 

koniec 2020 r. mieszkań  nie posiada łazienki, WC, ciepłej wody, ciepła z miejskich sieci 

cieplnych.  

Prezydent Miasta Konrad Pokora powiedział, że  TBS jest na pewno w posiadaniu takich 

danych i zostanie Panu radnemu udzielona odpowiedź na piśmie.  

W dalszej części dyskusji udział wzięli: radny Jacek Krata, radna Milena Dutkiewicz. 

  Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Prezes 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli 

Romuald Bosakowski. 

 

Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli nie 

wnosząc uwag. 

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora zabrał głos i podziękował wszystkim prezesom spółek 

za miniony rok pracy.  

 

Punkt 20 

Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli za pierwsze półrocze     

2021 roku. 

   

   Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 
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        Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła sprawozdanie bez uwag.   

   

        Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła sprawozdanie bez uwag. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny Jacek Krata, radny Łukasz Gędek, radny Piotr Pacelt, 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner. 

 

 Wyjaśnień udzielił Komendant Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli Zbigniew Szulada. 

 

 Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli 

za pierwsze półrocze 2021 roku nie wnosząc uwag. 

 

Punkt 21 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner przedstawił informację  

o działaniach podejmowanych przez Prezydium Rady od ostatniej sesji.  

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż informacja  

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji przez Prezydenta Miasta Konrada Pokorę 

została przekazana w formie pisemnej za pośrednictwem Informatora w programie eSesja. 

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Punkt 22 

Sprawy różne. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował iż, kolejna sesja Rady Miasta 

zaplanowana jest na 28 października 2021 r., następna sesja na 25 listopada 2021 r. natomiast 

w grudniu na 23 grudnia 2021 r. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż za pośrednictwem 

Informatora eSesja radni otrzymali: 

1) informację o stanie i strukturze bezrobocia w Powiecie Zduńskowolskim na koniec 

sierpnia 2021 r.; 

2) informację o sytuacji bezrobocia na lokalnym rynku pracy w Powiecie Zduńskowolskim 

w sierpniu 2021r.; 

3) sprawozdanie o rynku pracy w Powiecie Zduńskowolskim w miesiącu sierpniu 

 2021 r.; 

4) pismo Komendy Powiatowej Policji w Zduńskiej Woli z dnia 13.09.2021 r. w sprawie  

dofinansowania w kwocie 16 000 zł w 2022 roku zakupu samochodu służbowego 

nieoznakowanego; 

5) e-mail Rady Miejskiej Nowa Dęba z dnia 03.09.2021 r. do ewentualnego zapoznania 

się. 
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Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż radni otrzymali pismo 

Prezydenta Miasta Zduńska Wola z dnia 20 września br., znak: SRM.411.3.2021 dot. zmiany 

Planu pracy Rady Miasta Zduńska Wola polegającej na przeniesieniu podjęcia uchwały  

w sprawie Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2021-2024 z III kwartału br. 

na IV kwartał br.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poddał pod głosowanie zmianę w Planie 

pracy Rady Miasta Zduńska Wola na 2021 r. polegającą na przeniesieniu podjęcia uchwały  

w sprawie Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2021-2024 z III kwartału br.  

na IV kwartał br.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany w Planie pracy Rady Miasta Zduńska Wola na 2021 r. polegającą na przeniesieniu 

podjęcia uchwały w sprawie Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2021-2024  

z III kwartału br. na IV kwartał br.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (6) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Tomasz Pohl, 

Tomasz Siemienkowicz 

 

 Radny Dariusz Kmiecik zapytał czy to prawda, że laboratorium przy Zduńskowolskim 

Szpitalu Powiatowym ma być sprywatyzowane.  

  

 Prezydent Miasta Konrad Pokora odpowiadając na pytanie radnego Dariusza Kmiecik 

powiedział m.in. że w dniu jutrzejszym ma spotkanie z Prezesem Szpitala i zapyta o te kwestię, 

a jednocześnie poinformował, iż Pan radny może w tym temacie złożyć interpelację. 

 

 Radny Łukasz Goldman zwróciła się ponownie z pytaniem o umowę MPWiK  

z kancelarią, o jej zakres i Prezydent Miasta Konrad Pokora powiedział, że radny otrzyma taką 

informację na piśmie.  

 

 Radny Łukasz Goldman odniósł się do sprawy Komisji, która została powołana,  

z uwagi na pisemne wystąpienie pracowników Spółki MPWiK. Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, który jest członkiem tego zespołu, powiedział, że zespół został powołany 

zarządzeniem Prezesa Zarządu Spółki MPWiK, z którego wynika, jak ma działać zespół,  

w jakim zakresie, i że działanie zespołu może być prowadzone na podstawie i w granicach 

prawa. 

 

 Radny Łukasz Goldman poprosił o zarządzenie, na podstawie którego została 

powołana Komisji do zbadania sprawy poruszanej przez pracowników MPWiK.  
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  Radny Dariusz Kubiak zwrócił się z pytaniem czy zostały wyremontowane toalety  

w Szkole Podstawowej nr 10. 

   

  Prezydent Miasta Konrad Pokora wyjaśnił, że szkoła w ramach posiadanych środków 

wyremontowała jedną toaletę, a na remont drugiej trzeba znaleźć środki finansowe. 

  

  Radny Dariusz Kubiak powiedział, że jest mało informacji o tym, co można przywozić 

na PSZOK. 

 

  Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że zostanie przygotowana po raz 

kolejny informacja, jakie przedmioty mieszkańcy mogą przywozić na PSZOK, i że będzie się 

starał aby taka informacja znalazła się również na samym PSZOK-u, w mediach oraz na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta. Głos w sprawie zabrał również Zastępca 

Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

   

  Radny Janusz Plajzer zabrał głos w sprawie oddanych do użytku kortów tenisowych.  

   

  Wyjaśnień w tej sprawie udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca 

Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. Głos w sprawie kortów zabrali ponadto: radny Jarosław 

Kurzawa, radny Piotr Pacelt, Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner. 

 

  Radny Piotr Pacelt zwrócił się z prośbą, aby m.in.  na wniosek jednej z mieszkanek 

Karsznic zamieszczony na Facebooku, zaprosić na następną sesję Rady Miasta czy  też kolejną 

jeszcze, przedstawiciela Polskiej Spółki Gazownictwa i zapytać m.in. o to, jak ma wyglądać 

dalszy rozwój sieci gazowej w Zduńskiej Woli. Radny powiedział, że mieszkańcy chcieliby 

wiedzieć jakie są plany PSG, jakie kierunki rozwoju, jakie terminy czy koszty związane z siecią 

gazową na terenie naszego Miasta. Mieszkańcy chcieliby również się dowiedzieć czy to 

prawda, że na przyłączenie do sieci trzeba czekać 1,5 roku, gdzie złożyć wniosek oraz jak 

wygląda harmonogram ich realizacji itp. 

  

  W sprawie gazyfikacji głos zabrali: radny Łukasz Gędek, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk. 

   

  Radna Milena Dutkiewicz zabrała głos w sprawie oświetlenia wokół Stadionu 

Miejskiego przy ul. Łaskiej (nie palą się latarnie) oraz w sprawie konsultacji społecznych na 

temat zagospodarowania terenu wokół zbiornika Kępina. 

   

  Radny Łukasz Gędek zabrał głos w sprawie wycinki drzew w lesie Paprockim, stojaków 

na rowery dla uczniów przy szkołach oraz płotów betonowych w miejscach, gdzie plany 

przestrzenne takich płotów nie przewidują.  

 

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

  Radny Jacek Krata zapytał o monitoring miejski oraz zwrócił się z pytaniem czy można 

w Mieście hodować kury. 

 

  Wyjaśnień w tym zakresie udzielił Komendant Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli 

Zbigniew Szulada. 

 

  Radny Jacek Krata zwrócił się z pytaniem o stojaki na znicze przy cmentarzach.  
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  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora informując, że stojaki zostały 

zakupione i niedługo będą postawione.  

 

  Radny Dariusz Kubiak zapytał czy Komendant Straży Miejskiej pracuje na co dzień w 

mundurze?  

 

 Komendant Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli Zbigniew Szulada poinformował, że tak, 

na co dzień pracuje w mundurze 

Punkt 23 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

  Radny Jacek Krata zapytał o sprawę niesprzątniętych gałęzi po przycince drzew  

na ul. Ceramicznej. Radny nie złożył interpelacji na piśmie, ponieważ uzyskał po sesji 

wyjaśnienia od Prezydenta Miasta Konrada Pokory. 

  

  Radny Damian Kunert-wniosek w sprawie: wymiany okien w jednej z posesji (TBS)  

na ul. Paprockiej. Podczas rozmowy z mieszkańcem posesji wyszedł on z propozycją wymiany 

okien na własny koszt. Proszę o ustosunkowanie się do prośby mieszkańca. 

  

  Radny Damian Kunert-wniosek w sprawie: usunięcia z terenów Miasta znaków,  

które w sposób istotny wpływają na wygląd naszego Miasta. Znaki te umieszczone są na 

osiedlach SM Lokator. Przedstawiają one wypróżniającego się psa. Proszę Pana o interwencję  

w Zarządzie SM Lokator. Proponuję, aby znaki te zamienić na tabliczki, na których napisane 

będzie „Posprzątaj po swoim psie”. 

 

Punkt 24 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zakończył obrady XXXIX sesji Rady 

Miasta wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

          Przewodniczący Rady Miasta 

 

        Jakub Trenkner 

Protokołowała: 

Małgorzata Wójcik 

 


